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ACTA-RESUM DEL CONSELL DE BARRI LA CLOTA 

 

Data: Dilluns, 22  de maig de 2017, a les 19.00 h. 

LLOC: Torre Jussana. Av. Cardenal Vidal i Barraquer, 30 

Assistents:  

-Taula: Mercedes Vidal (Regidora d’Horta-Guinardó), Pau Gonzàlez 

(conseller tècnic d’Horta-Guinardó), Eduard Vicente (gerent d’Horta-

Guinardó), Victor Valls (conseller del barri de La Clota) i Àngels 

Corselles (presidenta de l’Associació de Veïns i Veïnes de La Clota).  

-Grups polítics representats: 5 

-Entitats representades: 2 

-Veïnes i veïns assistents: 36 

 

1. INFORMACIÓ DEL GOVERN SOBRE L’ESTAT ACTUAL DE 
PROJECTES I TEMES PENDENTS AL BARRI DE LA CLOTA 

Informacions del Gerent: 

1. Informa sobre desbrossament en zones verds al barri, campanya anual.  

2. S’ha fet intervenció en el talús de la Riera de Marcel·li 

3. Explica que des de febrer i fins al desembre s’està fent a tota la ciutat 

una campanya de promoció de la convivència, el civisme i la neteja, amb 

l’objectiu de conscienciar sobre la neteja a l’espai públic. Al Districte la fa 

un equip de 8 persones, matí i tarda i a tots als barris. 

Informació del Conseller Tècnic:  

1. Procés participatiu d’actualització de les normes reguladores de 

participació ciutadana de l’Ajuntament de Barcelona. Explica la 

metodologia del procés i els continguts de la proposta de les noves 

normes. Ara s’han d’aprovar, s’està en període d’informació i fins al juliol 

es poden fer al·legacions. Es farà una sessió específica del Consell 

Ciutadà del Districte. 
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El conseller de barri  informa:  

1. Arranjaments La Clota Conservació  

Informa del treball fet amb els veïns i veïnes, durant els últims mesos, 

per valorar quines són les necessitats més immediates d’arranjament al 

barri. Es farà una reunió amb l’AVV, on es presentarà el projecte 

d’arranjaments de carrers, en el qual queden recollides les proposats 

realitzades per l’AVV. 

 

La regidora informa 

 

1. Construcció Habitatge 

Es farà un concurs en els propers mesos per construir nous habitatges a 

l’Av. de l’Estatut. A tota la ciutat s’està impulsant la construcció 

d’habitatge social en totes les seves modalitats. El concurs serà per a 

cooperatives d’habitatge. Fa referència a com es finançarà. 

2. Baixos dels pisos de l’Av. Estatut 1-13:  

S’està treballant perquè es pugui establir un espai de treball compartit 

(coworking) en aquests baixos que estan buits. Un espai amb oficines 

utilitzades per persones i petites empreses de 2-3 persones. No 

pagarien lloguer, però retornarien l’ús de l’espai amb actuacions que 

beneficiïn al barri i relacionades amb la seva activitat laboral.    

3. Hort del Marcel·li 

En Marcel·li, veí conegut al barri i que mantenia l’Hort, va morir fa uns 

mesos.  

Es creu que la millor forma de cuidar  i conservar l’activitat agrícola a La 

Clota, és que en aquest espai es continuï desenvolupant activitat d’hort 

vinculada al barri i a les entitats. 

  

2.MOBILITAT AL BARRI  

El gerent informa: 

1. Aparcaments 

Davant la proposta de l’AVV de fer aparcaments a l’Av. Cardenal Vidal i 

Barraquer: S’està estudiant amb Barcelona Serveis Municipals (BSM), 

que és el operador municipal que gestiona les àrees verdes i blaves, fer 

àrea verda a l’avinguda, i als carrers Alarcón i Lisboa. 

    El conseller tècnic  informa: 

2. Nova xarxa de bus:  

Explica la implantació de la nova xarxa de bus. Fa esment a les dues 

sessions informatives que s’han fet al Districte. 
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 La línia V23 substituirà l’actual itinerari del 39 entre el CAP d’Horta i 

l’Av. Mare de Déu de Montserrat-Cartagena. Aquest autobús en lloc 

d’acabar en el CAP d’Horta, pujarà fins a Mundet, passant per La 

Clota, i en lloc de baixar  cap a Gràcia anirà a Nova Icària. 

 La línia V25 substituirà l’actual itinerari del 45. Neix al Poble Nou i 

pujarà fins a la Pl. Maragall, i des d’aquí farà el recorregut igual que 

el 45, passant pel perímetre de La Clota 

 Explica itinerari del V15 i V17 

 Arran de les sol·licitud de diferents Associacions de Veïns i Veïnes,  

s’està treballant per fer una nova proposta del bus 185. S’ha de 

millorar capacitat dels autobusos i l’arribada a tots els barris. Explica 

la proposta, s’està valorant la divisió del recorregut en dues línies.  

 

 

2.  PMU LA CLOTA REORDENACIÓ 

 

El conseller de barri  informa:  

1. El govern va adquirir un compromís a fer una nova mirada sobre el nou 

planejament de La Clota Reordenació, sobretot pel que fa a l’alçada dels 

edificis per l’impacte que podia tenir. En aquest sentit s’ha treballat amb 

l’AVV, els tècnics corresponents i Paisatge Urbà. Es treballa per la 

cohesió del barri, tenint en compte la seva singularitat. 

 

El gerent informa de la feina que s’està fent amb l’equip d’arquitectes de 

l’Àrea d’Urbanisme, i els pròxims passos  pel que fa al planejament. 

El gerent informa sobre la revisió i possibles canvis d’ubicació 

d’equipaments sanitaris que atenen al barri: CAP i CUAP, aclarint que no 

està definit. 

 

S’obre un torn de paraules entorn a aquest punt, amb 3 intervencions. L’AVV 

planteja la seva preocupació per un nou procés de reparcel·lació, arran d’una 

sentència judicial, que afecta a alguns veïns. Aquest fet no afecta el 

planejament. La regidora i el gerent expliquen la informació disponible,  

donaran resposta a l’AVV quan recavin més informació. 

 

3.  NETEJA / SEGURETAT CIUTADANA 

 

El conseller de barri  informa de les darreres actuacions de neteja, que s’han 

afegit a la intervenció habitual. S’han fet en punts detectats amb l’AVV.  
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Informa de la presència de Guàrdia Urbana per tractar temes de Seguretat. 

S’obre un torn de paraules entorn a aquest punt, amb  6 intervencions. Es fa 

referència a temes de neteja, seguretat, ús de bassa de Torre Jussana, 

ocupació d’habitatges. El conseller tècnic i conseller de barri responen a les 

intervencions i preguntes formulades.  

 

3.TORN OBERT DE PARAULES 

 

Al torn obert de paraules, es tracten i es responen les 2 peticions realitzades 

per escrit (veure quadre-resum adjunt) i dues intervencions sobre recorreguts i 

parades d’autobusos. 

 

Sense més temes a tractar, la Regidora dóna per finalitzat el Consell de barri a 

les 20:35 hores. 
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RESUM D’INTERVENCIONS CONSELL DE BARRI DE LA CLOTA 

Data: 22 de maig de 2017 

Nom i Cognoms Demanda concreta Resposta Consell de barri 

Manel Victor 1-Demana canvi d’ubicació de la parada del bus de barri. 
Posar la parada de la Pl. de La Clota al c/ Lisboa amb 
Puríssima. 
 
 

1- Es recull la proposta. S’està revisant amb 
diferents AVV el recorregut de l’autobús 185. Hi 
ha la proposta de dividir en dues línies el seu 
recorregut.   

Antonio Garrido 1-Parla de les Cases de Caritat.  
2.Parla de la seguretat al barri 

 2. Contesta el conseller tècnic. 

 


